
Kłobuck, dnia 21 grudnia 2021 r.

RM.0012.3.28.2021

Protokół nr 28/2021
z posiedzenia 

Komisji Edukacji Publicznej, 
Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Kultury Sportu i Turystyki 

odbytego w trybie on-line 

w dniu 21.12.2021 r.
Obrady rozpoczęto o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:20 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 27/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 23.11.2021 
r. /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 27/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 23.11.2021 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP



bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Marcin Wojtysek
BRAK GŁOSU (1)
Angelika Borowiecka-Idziak
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2022.

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji B. Saran odniósł się do statystyki Komendy Powiatowej Policji 
dotyczącej interwencji domowych na terenie Gminy Kłobuck. Zapytał, czy jest również 
spadek interwencji w GKRPA?

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian poinformował, że z dokumentów wynika, iż 
tendencja jest spadkowa.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały uchwalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022.

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomani na rok 2022. 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie 
Miastu Częstochowa realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy 
społecznej polegającego na objęciu mieszkańców Gminy Kłobuck usługami 
świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Częstochowie 
przy ul. Feliksa Nowowiejskiego 15.

Dyrektor GOPS T. Duraj – Stefańska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia Gminie Miastu Częstochowa 
realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na objęciu 
mieszkańców Gminy Kłobuck usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom 
Samopomocy w Częstochowie przy ul. Feliksa Nowowiejskiego 15. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

7. Podsumowanie pracy Komisji w 2021 r.

Przewodniczący Komisji B. Saran podsumował pracę Komisji w 2021 r.

8. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2022.

Komisja przyjęła plan (załączono pod protokołem).

9. Sprawy różne.

Trener Klubu Sportowego „Wojownik” A. Osuchowki w związku z 10-leciem istnienia 
klubu, przedstawił prezentację dotyczącą jego działalności.  



Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał, jakie są bieżące problemy klubu? 

Trener Klubu Sportowego „Wojownik” A. Osuchowki poinformował, że sprawy związane z 
finansowaniem startów ogólnopolskich i zagranicznych zawodników oraz temat dotyczący 
uzyskania kredytu na zakupu własnego obiektu sportowego.

Radna E. Kotkowska zapytała o koszty dotyczące budowy lub zakupu hali, na potrzeby 
klubu. Odniosła się do zbiórek publicznych.

Trener Klubu Sportowego „Wojownik” A. Osuchowki poinformował, iż zakup takiego 
obiektu to kwota ok. 400 000 zł, remont to kosz ok. 200 000 - 300 000 zł. Zaznaczył, iż 
zbiórka publiczna byłaby przeznaczona na dostosowanie obiektu do potrzeb klubu.

Burmistrz J. Zakrzewski z uznaniem odniósł się do przedstawionych dokonań i efektów 
prowadzonej działalności klubu oraz jego ambitnych planów na przyszłość. 

Radny M. Wojtysek zapytał, czy klub oprócz pozyskania kredytu brał pod uwagę możliwość 
dofinansowania w/w zadania z Ministerstwa Sportu czy innych organizacji? 

Trener Klubu Sportowego „Wojownik” A. Osuchowki poinformował, iż na chwilę obecną 
jest możliwość otrzymania dotacji na remont i dostosowanie już istniejącego obiektu. Nie ma 
możliwości otrzymania dotacji na zakup budynku. Odniósł się do wcześniejszych 
doświadczeń związanych z pozyskiwaniem środków z tego rodzaju źródeł.

 10. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


